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SAKSLISTE: 1. Apning/Konstituering
2. Arsberetning
3. Regnskap
4. Vedtekter
5. Innkomne forslag
6. Valg

Eventuelt

M0tet ble innledet ved at vi sang Kjaerlighetsvise av Halfdan
Sivertsen - til trekkspillakkompagnement ved Svenn Kristiansen.

Ad.l. Leder 0nsket et for oss rekordstort antall medlemmer
hjertelig velkommen.(51 pameldte-3 sykeforfall- 48 tilstede)

Innkallingen godkjent og leder erklaerte arsm0tet for lov-
lig satt. Age Aasvangen og Thora Igland ble valgt til h.h.v.
m0teleder og referent.

Forsamlingen mintes de som har gatt bort i arets 10p med
ett.minutts stillhet. Ingen nevnt,ingen glemt,men leder
trakk likevel frem Holm Henriksens navn denne gangen. Han
var var forenings leder i en periode og hadde ogsa andre
tillitsverv hos oss.

Ettersom det var en del nye medlemmer tilstede idag,ble
styremedlemmene og rodekontaktene presentert for forsamlin-
gen.

Ad.2. Arsberetningen var ikke sendt ut sammen med m0teinnkallin-
gen iar, safderfor ble den gjennomgatt av leder, punkt for .
punkt. Arsberetningen ble enstemmig vedtatt.

Ad.3. Heller ikke regnskapet var sendt ut pa forhand. Det ble
gjennomgatt sum for sum.SVEIN MJ0EN reagerte pa at verdien
pa beholdningen av ferdig revet frimerkevare ikke kom til
uttrykk i regnskapet. BENT HYLLE menei^at det er tilstrekke-
lig at antall kilo i beholdning kommer frem i arsberetnin-
gen. P.t."lagres" ferdigvare. for kanskje a oppna h0yere
pris etterhvert som frimerker blir mangelvare pa markedet.
Styret tar ppp saken.
CRETE KARLSEN foreslo at medlemmene selv kunne ta med seg
gevinster til utlodning for a redusere utgiftene til gevins-
ter.

Pa vegne av revisorene leste JAN NERGAARD opp revisorrap-
porten. Han kommenterte at sluttresultatet ikke er sa gait
som det ser ut for.
Regnskapet ble enstemmig godkjent.

Ad.4. Ingen forslag til vedtektsendringer innkommet.

Ad.5. Ingen innkomne forslag.



Ad 6. Valgkomiteens leder,Bj0rg Braten, delte ut forslag til
valg. Det ble foretatt f01gende valg:

STYRET;

Leder:
Nestleder:
Sekretaer:
Kasserer:
Styremedlem:

1. varamedlem:
2 .varamedlem:
3.varamedlem:

Age Aasvangen
Einar Finnbraten
Thora Igland
Olav Holmen
Bj0rg Braten

1 ar
2 ar
1 ar
2 ar
2 ar

Karl Idar Steinbakken 1 ar
Inger Vandvik 2 ar
Karl Sverre Mor0nning 2 ar

( ikke' pa valg )
gjenvalg
(ikke pa valg)
gjenvalg
ny

(ikke pa valg)
ny
(gjenvalg)

KLIPPEKOMITE;

Leder:
Medlem:
Medlem:

1 .varamedlem:
2.varamedlem:
3.varamedlem:

Bjarne D01vik
Marit Mj0en
Sigrid Sigstad

Turid Nergaard
Svein Mj0en
Martin Sigstad

REVISORER: Bjarne D01vik
Jan Nergaard

2 ar
1 ar (ikke pa valg)

VALGKOMITB:

Leder:
Medlem:
Medlem:

Bj0rg Braten
Jan Nergaard
Arne Westby

2 ar gjenvalg
2 ar gjenvalg
1 ar (ikke pa valg)

Alle valgene var enstemmige.

BENT HYLLE slutter som styremedlem. Leder takket for hans inn-
sats gjennom arene med pene ord og en liten "blomst". Heldigvis
er Hylle villig til fortsatt a ta pa seg de praktiske gj0remalene
ban hittil bar hatt, slik som bestilling av lokaler,bestemme
dagens meny,gevinstinnkj0p m.m.

Arsm0tet ble avsluttet kl. 1300. Leder takket for et greit og
saklig m0te.



Etter en kort pause gikk vi over til den mer uformelle delen- •
nennlig Eventuelt.

Vi innledet ogsa denne delen med sang til trekkspillakkompagne-
ment."De naere ting", "S0nnavindsvalsen" og til slutt "Nordlands-
netter" ga en fin stemning i forsamlingen. Svenn Kristiansen ga
ogsa til beste en liten stubb som traff pensjonistene midt i
hjertet. Det er ikke til a komme forbi at det er blitt en del
"brattere bakker"med arene for mange av oss. Velfortjent applaus^

TALLINNTUREN- allerede 32 pameldte. Naermere opplysninger og in-
formasjon pa neste medlemsm0te i april.

BESPISNING- Av 0konomiske arsaker ble det vedtatt pa et medlems-
m0te a kutte ut rundstykkeserveringen i begynnelsen av m0tet.Idag
viser det seg at det blir for langt skift fra man spiser en ganske
sa tidlig frokost for mange og til middagsserveringen kl. 1500.
Mange var ute i kafeen og kj0pte seg noe spise. Vi ma tilbake til
denne serveringen. MARIT MJ0EN foreslo at vi kunne betale for
det selv. Hvordan vi ordner det 0konomiske ser styret pa.

MEDLEMSKAP I PENSJONISTFORENINGEN- Medlemskapet er apent for al-
ders- ,f0rtids-, og uf0repensjonister med ektefeller/samboere.Man
ma altsa ikke vaere tidligere ansatt i Posten for a bli medlem.

UTLEIE AV HYTTER OG HUS- POSTKOM HED/OPP bar hytter flere steder
som de gjerne leier ut. En beh0ver ikke vsere medlem i Pensjonist-
foreningen, ei heller bosatt i Hedmarkjeller Oppland for a leie.

POSTKOM har tilbud om leie av bungalower og ledige rom i hovedhus
i Spania.

TURVIRKSOMHET- Sverre Mor0nning pratet litt om evt. sen h0sttur
til Savalden eller Sanderst01en. Noen betenkeligheter med hensyn
til vaeret pa den tiden av aret. Jan Nergaard kom med forslag om
tur til Oslo med teaterbes0k.

LO-FAV0RKORTET- Leder talte varmt om dette kortet, som bl.a. gir
rabatt pa opphold pa alle Rica-hotellene. Kortet gir ogsa mange
andre fordeler- ta det frem og bruk det var oppfordringen.

ARESALGET- avsluttet denne delen av m0tet og det kom inn hele
kr. 4 170.-

Som absolutt siste avslutning pa m0tet gikk vi til duk og dekket
bord hvor det ble servert kalvestek og is/kakedessert. Arne Braten
takket pent for den deilige serveringen.

Ca. kl.1600 dro vi hver til vart.

Thora Iglahd
referent


